
Protokół nr 14/2016 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Budżetu 

z dnia 28 listopada 2016 r.  

 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli: 

1. Bożena Sikora – Przewodnicząca 

2. Paweł Pałubicki – Wiceprzewodniczący  

3. Piotr Paczesny – Członek  

4. Marian Batóg – Członek  

5. Renata Rejkowicz – Członek  

a także dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku p. Mariusz Ożarek oraz skarbnik Gminy 

Dębnica Kaszubska p. Marek Malinowski. 

Przedmiotem posiedzenia Komisji było zaopiniowanie projektu budżetu na 2017 rok, jednakże z 

uwagi na obecność p. M. Ożarka – dyrektora ZDP w Słupsku, pierwsza część posiedzenia 

Komisji została poświęcona na wyjaśnianie wątpliwości związanych z ewentualnymi 

nieprawidłowościami podczas remontu drogi powiatowej 1177G na odcinku Warblewo – 

Dobieszewo, zgłaszanymi przez radnego Marcina Olecha. 

Dyrektor p. M. Ożarek udzielał wyjaśnień dotyczących opóźnienia w wykonywaniu prac 

remontowych i nieprawidłowości jakie mają miejsce, jednakże z uwagi na konieczność rozliczenia 

dotacji w wysokości 3 mln złotych do 20 grudnia 2016 r. stwierdził, iż zostanie przeprowadzony 

tzw. odbiór usterkowy, podczas którego zostaną określone wszelkie ewentualne usterki i terminy 

ich usunięcia. Dotyczy to w szczególności poboczy i zjazdów. 

Pojawiła się też kwestia robót dodatkowych związanych głównie z karczowaniem ok. 100 

dodatkowych drzew i sposobu rozliczenia tych kosztów przez partnerów projektu. 

 

W drugiej części posiedzenia Komisja zapoznała się z opiniami na temat projektu uchwały 

budżetowej na 2017 rok: 

 Komisji Kultury i Oświaty z 21 listopada 2017 r.  

Opinia pozytywna z uwagą dotyczącą wyjaśnienia przyczyny braku kwoty 100 tys. zł z 

przeznaczeniem na nowe punkty świetlne. 

 Komisji Rewizyjnej z 22 listopada 2017 r. 

Opinia pozytywna bez uwag. 

Szczegółowych wyjaśnień dotyczących projektu uchwały budżetowej na 2017 rok udzielał 

Skarbnik Gminy p. Marek Malinowski. 

Komisja poprosiła Skarbnika  o przedstawienie w najbliższym czasie wysokości środków 

przeznaczonych na oświatę, w tym środków własnych, z rozbiciem na lata 2015, 2016 i 

planowane w 2017 roku, w celu porównania wysokości środków przeznaczanych na ten cel w 

kontekście zmian w organizacji szkół, jaka miała miejsce w 2016 roku. 

Niepokój Komisji wzbudziła także kwota ok. 170 tys. zł przeznaczona w projekcie 

budżetu na 2017 rok dla Zakładu Gospodarki Komunalnej – dopłata do wody i ścieków. 

Komisja zajęła stanowisko, iż niezbędne jest zorganizowanie osobnego posiedzenia w sprawie 

sytuacji w ZGK w związku z pogarszającą się sytuacją finansową ZGK i brakiem działań 

naprawczych. 



Komisja (niejednogłośnie) uznała, iż w związku z zaplanowanym na 2017 rok wkładem 

własnym w wys. 60 tys. zł  w projekcie „Poprawa efektywności systemów oświetlenia 

zewnętrznego na terenie Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego miasta Słupska”, a obejmującym 

wymianę ok. 100 punktów świetlnych na energooszczędne rozwiązania, rezygnuje z postulatu 

przeznaczania środków na nowe punkty świetlne (100 tys. zł). Jednakże w przypadku braku 

realizacji ww. projektu, Komisja wnioskuje o przeznaczenie tych środków na nowe punkty 

świetlne. 

Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały budżetowej na 

2017 rok. 
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